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Protokół z posiedzenia nr 4/2021 Rady Architektury IT (RA IT) 10 lutego 2021 r. 
 
A. Uczestnicy: 

Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Jacek Paziewski p.o. kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. Posiedzenie odbyło się w formie wideokonferencji. W posiedzeniu uczestniczyły 
następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby zaproszone do udziału  
w posiedzeniu Zespołu:  
 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja 

Członkowie Zespołu Rady Architektury IT KRMC 

1.  Jacek Paziewski - p.o. Kierownika Zespołu KPRM 

2.  Andrzej Ręgowski - Z-ca Kierownika Zespołu KPRM 

3.  Dariusz Bogucki – Członek Zespołu MSWIA 

4.  Janusz Dygaszewicz - Członek Zespołu GUS 

5.  Jacek Wojcieszyński – Członek Zespołu COI 

6.  Roman Janczarek - Członek Zespołu MF 

7.  Mariusz Madejczyk – Członek Zespołu NASK 

8.  Joanna Koba - Członek Zespołu PKO BP 

Pozostali uczestnicy spotkania 

9.  Anna Długosz GUS 

10.  Anna Weber KPRM 

11.  Krzysztof Charchuła KPRM 

12.  Agnieszka Kucharska ZUS 

13.  Krzysztof Politowski KPRM 

14.  Kazimierz Schmitd KPRM 

15.  Piotr Szwaczyna NASK 

16.  Michalik Krystyna KPRM 

17.  Wioletta Zwara KPRM 

 
 

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 
 

1. Porównanie wariantów koncepcji podpisu administracyjnego w kontekście rozwoju cyfrowej 
tożsamości według kryteriów zaproponowanych przez RA – opinie ekspertów (Pan Krzysztof 
Politowski, Pani Anna Weber, Pan Mariusz Madejczyk).  

2. Nowy katalog rekomendacji cyfrowego urzędu – podsumowanie prac (Pan Jacek Paziewski, 
Wioletta Zwara). 

 
C. Przebieg obrad. 
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Ad. 1.  

Omówiono i porównano warianty koncepcji podpisu administracyjnego w kontekście rozwoju cyfrowej 
tożsamości według kryteriów zaproponowanych przez RA IT.  
Zwrócono się na potrzebę zorganizowania jeszcze jednego spotkania się zespołu ekspertów i w związku z 
przeprowadzoną dyskusją ponowne przeanalizowanie kwestii wag.  

 
Ad. 2.  

Zaprezentowano podsumowanie prac nad nowym katalogiem rekomendacji cyfrowego urzędu i przekazano 
o konieczności przedstawienia RA IT finalnej wersji katalogu do zatwierdzenia. 

 
 
p.o. Kierownika Zespołu 
 
Jacek Paziewski 
/podpisano elektronicznie/ 
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